
Štajersko. 
Kozjansko učiteljsko društvo je imelo letos svoje 

tretje zborovanje dne 1. septb. Obiskano je bilo prav dobro; 
navzočih je bilo tudi nekaj gostov, in sicer gspdč. Milka 
Bračičeva, gg. visokošolca Jug in Mastnak ter tovariš Hohnjec 
iz Hrastnika; tov. Fr. Gostinčar je pristopil društvu kot nov član. 

Zapisnik zadnjega zborovanja se je odobril. Prečital se 
je dopis »Zaveze«, ki vabi učiteljstvo, naj se v obilnem šte
vilu udeleži slavnosti odkritja Prešernovega spomenika dne 
10. sept. Temu pozivu se bo odzvalo več tovarišev. 

Po tem je poročal tov. M o r i c o VII. deželni učiteljski 
skupščini v Gradcu. Koncem svojega zanimivega poročila je 
stavil sledeče predloge: 1. Deželna učiteljska skupščina naj 
zboruje v prihodnje v dveh oddelkih, in sicer Slovenci zase 
in Nemci zase, ker so težnje slovenskega učiteljstva v mnogih 
ozirih drugačne kakor one nemškega in smo mi v nekaterih 
šolskih predmetih naprej. 2. Naj se pri dež. učiteljskih skup
ščinah ne razmotrivajo več vprašanja in teze, ki so bile že 
pri raznovrstnih zborovanjih dodobra premlačene. 3. Stavljene 
teze naj se sporočijo že prej delegatom, da se lahko z večjim 
zanimanjem in temeljiteje udeležijo debat. — Vsi predlogi so 
se sprejeli enoglasno. 

Nato poroča tov. P u l k o o XIII. skupščini »Zaveze« 
v Pulju. V svojem poročilu poudarja posebno, naj učiteljstvo 
z večjo vnemo gmotno podpira »Zavezo«, in sicer z mar
ljivim naročevanjem in p l a č e v a n j e m njenih listov. S tem 
pomaga v prvi vrsti sebi samemu, ker se poučuje o najvaž
nejših novodobnih pedagoških in stanovskih zadevah ter se 
tako trdnejše oklene kot član naše velike »Zaveze«, ki mu 
bo dobro podprta lahko vračala majhno žrtev z večjim ugle
dom, s še bolj bogatim gradivom listov itd. Na oltar naše 
stanovske zavednosti, za povzdigo našega ugleda, za utrditev 
naše moči naj vsak radovoljno položi svoj oboi. N a j b i 
n e b i l n i h č e s u h a v e j a n a l e p e m " d r e v e s u n a š e 
o r g a n i z a c i j e . 

Za delegata k zborovanju »Lehrerbunda« dne 14. sept. 
sta se oglasila tovariša Šetinc in Kobale. 

Končno se poslovi predsednik v imenu društva od naše 
članice Henriete Berlic, ki se preseli v drug okraj, želeč ji na 
novem mestu ob'lo sreče. 

Prihodnje zborovanje bo začetkom meseca novembra. 

Iz naše organizacije. 


